
Geacht college,

Hierbij bieden wij u het wijkverslag 2024 van de wijkraad Kralingseveer aan.
Het voorliggende wijkverslag is door de wijkraad in het overleg van 29 januari 2025
vastgesteld.

Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

I.van der Meer    O.R. de Visser-Baicu

Voorzitter    Wijkraadcoördinator

Bijlage(n):
Wijkverslag 2024

Retouradres: Postbus 70012, 3000 KP  ROTTERDAM

Per email verzonden
College van Burgemeester en
Wethouders
Postbus 70012
3000 KP  ROTTERDAM

Onderwerp: Aanbieding wijkverslag 2024 WR
Kralingseveer

Website: www.rotterdam.nl

Van: Wijkraad Kralingseveer

Telefoon: 14 010

E-mail: wijkraadKralingseveer@rotterdam.nl
Ons kenmerk: D2501-298029
Bijlage(n): 1

Datum: 30 januari 2025



WIJKVERSLAG

KRALI  NG SEVEER
PERI ODE 2024



Geacht college, geachte leden van de Raad,

Hierbij bieden wij u het wijkverslag Kralingseveer aan met betrekking tot het jaar 2024.

2024 was een jaar vol uitdagingen. De relatie met maatschappelijk partner gro-up stond onder druk, belangrijke
acties vereisten veel aandacht en tot het verdriet van de wijkraad moest Aad Siebel na een periode van afwezigheid
afscheid van de wijkraad nemen vanwege persoonlijke omstandigheden.

Toch liet 2024 vooral de kracht van onze wijk en de wijkraad zien. Gelukkig is de wijkraad inmiddels zo op elkaar
ingespeeld dat zij samen met behulp van het Wijk MT met in het bijzonder de wijkraadcoördinator bergen konden
verzetten. De opgebouwde relaties met bewoners en organisaties in de wijk speelden hier uiteraard een enorme
rol in. Deze zorgden ervoor dat de wijkraad gevoed werd met signalen uit de wijk, er goede gesprekken plaats
vonden en er gezamenlijk ingezet werd op uitvoering van het wijkakkoord en JAP 2024. Ook werd door de
aanstelling van wijkwethouder Ronald Buijt de lijn met de Coolsingel korter waardoor een belangrijk onderwerp
zoals de relatie met gro-up de nodige aandacht kreeg.

Kortom, de wijkraad van Kralingseveer ervaart nog steeds de kracht van ‘Wijk aan Zet’ en vind dat een goede
samenwerking tussen de gemeente, de bewoners en netwerken de basis zou moeten blijven voor de toekomst.
Succesvolle acties zoals de installatie van de deelvervoerhub, de handhavingsactie en de start van de participatie
voor de herinrichting van het Gravelveld benadrukken dit.

De wijkraad kijkt uit naar de laatste periode waarin hopelijk wederom belangrijke JAP acties afgerond kunnen
worden en er ingezet kan worden op een overdracht waarbij er voortborduurt kan worden op de basis die wij
gezamenlijk hebben gelegd voor een beter, groener en leefbaarder Kralingseveer.

Afgelopen zomer bracht
de wijkraad een zomer-
doe boek uit met
informatie over de wijk.

Samen voor de wijk!



COMMUNICATIE

Communicatie staat centraal als het gaat om
het bevorderen van participatie binnen de
wijk. De wijkraad vindt het
belangrijk om laagdrempelig bereikbaar
te zijn voor bewoners en
netwerkpartners. Wij willen zoveel mogelijk
bewoners betrekken bij participatieprojecten
en hen bereiken voor belangrijke informatie
voor de wijk. Daarom kiezen wij ervoor om
zowel digitaal als schriftelijk bewoners en
organisaties te informeren. De wijkraad
gebruikt hiervoor hun eigen herkenbare
eigen logo en huisstijl.

Waar de wijkraad in sommige gevallen nog
voorzichtig was om successen te delen is er
in 2024 voor gekozen om bewoners nog meer
te informeren en acties te delen.

Om de vergaderingen en de onderwerpen
welke besproken zijn breder onder de
aandacht te brengen worden deze vooraf
aangekondigd met een uitnodiging om in te
spreken en worden de hoogtepunten uit de
vergadering achteraf gedeeld met bewoners.

Wij maken o.a. gebruik van de volgende
communicatiemiddelen:

Een website waar o.a. informatie te vinden
is over de wijkraad, projecten en
vergaderingen

Het centrale e-mailadres via de Gemeente Rotterdam

Een Whatsapp groep waarin belangrijke berichten
worden gedeeld

Social Media-accounts waaronder Facebook
en Instagram

Flyers en posters om evenementen aan te kondigen

Bewonersbrieven om belangrijke informatie onder de
aandacht te brengen

Een ideeënbox die een vaste plek heeft in
het Huis van de Wijk maar ook gebruikt
wordt op evenementen

Een nieuw geplaatst displaybord
in de wijk



PARTICIPATIE

De wijkraad van Kralingseveer wil weten wat bewoners belangrijk vinden en heeft daarom
ook in 2024 veel feedback opgehaald in de wijk. Dit hebben we onder andere gedaan door aan
te sluiten bij evenementen en gesprekken aan te gaan met bewoners, ondernemers en
organisaties in de wijk. Ook zijn wij lid van diverse whatsappgroepen, werkgroepen en
klankbordgroepen binnen en buiten de wijk om zoveel mogelijk signalen belangrijk voor de wijk op
te halen en waar nodig de wijk te representeren.

2 participatiemomenten sprongen er dit jaar enorm uit! De bewonersavond ‘Toegankelijk
Kralingseveer’ en de bewonersavond ‘Herinrichting Gravelveld’.

Begin 2024 organiseerde de wijkraad in het bijzijn van Wijkwethouder Buijt samen met
Stadsbeheer, handhaving en de brandweer een bewonersavond ‘Toegankelijk Kralingseveer’.
De resultaten van o.a. een hulpdienstenschouw hebben wij deze avond met de wijk gedeeld.
Ook werd er uitleg gegeven over de handhavingsactie in 2024. We hebben stilgestaan bij wat
we met zijn allen kunnen doen om de toegankelijkheid van de wijk te waarborgen, met name
in geval van calamiteiten. Na afloop van de presentatie was er ruimte om met deskundigen te
praten en om vragen te stellen.

Uit eerdere onderzoeken weten we dat de wijkbewoners het huidige gravelveld niet echt
waarderen en er nauwelijks gebruik van maken. Het gravelveld heeft eigenlijk een perfecte
locatie, midden in de buurt en dichtbij het Huis van de Wijk. Het zou een belangrijke rol kunnen
spelen bij het samenbrengen van mensen, het versterken van de gemeenschap, het stimuleren
van sport en spel, en zelfs het verbeteren van de natuur. Eerder hebben we veel feedback
ontvangen en aan de hand hiervan hebben we in 2024 een vragenlijst opgesteld om de
wensen, behoeften en prioriteiten verder in kaart te brengen. De eerste resultaten hiervan
hebben wij op een bewonersavond ‘Herinrichting Gravelveld’ gedeeld waarna we
tafelgesprekken hebben gevoerd en nog meer input hebben opgehaald voor een PvE.



SAMEN ACTIEF!
Een kleine greep uit onze (participatie) activiteiten:

Nieuwjaarsreceptie
Onder de aandacht brengen diverse
activiteiten/evenementen in de wijk Oproep
bewonersinitiatieven Lichtjesavond incl.
knutselmiddag Kerstman door de wijk
Traktatie voor wijkbewoners ‘loket’ en bezorgen
Hulpdiensten schouw
Bewonersavond ‘toegankelijk Kralingseveer’
Oproep vragenlijst nieuwe burgemeester Kijkje in
de keuken stadsbeheer Productiebos aanplant-
dag
De-Cist project
Vakantiedoe-boek
Wijk voor wijkactie
Oproep stemmen (i.v.m. afwijkende locatie)
Bewonersavond aanpak woonoverlast
Netwerkborrel organisaties en ondernemers
Halloween (incl. donatie snoepgoed) Participatie
rondom herinrichting Gravelveld inclusief
vragenlijst en bewonersavond
(W)ijk voor wijkkinderen
Documentaire over Rotterdamse bodem (Open
Rotterdam)
Geldinzamelingsactie met Boxing company
Bedankactie vrijwilligers in de wijk Uitdelen
vluchtsleutelhangers
Gesprekken met Rivium Projectgroep Overleg
met wijkraden PA aangaande aanwijsbesluit
1 op 1 gesprekken met bewoners Keukenafvalcontainer
ophaalmomenten Bijeenkomsten MIRT/Algeracorridor



(ON)GEVRAAGDE
ADVIEZEN

Wijkraad Kralingseveer heeft de volgende (on)gevraagde adviezen gegeven aan het gemeentebestuur:



REPRESENTATIE

Namens de wijkraad heeft Aad Siebel
geparticipeerd in een lokale kranslegging
ter gelegenheid van de Nationale
Herdenkingsdag.

De wijkraad heeft diverse ambtenaren van
Gemeente Rotterdam en netwerkpartners
meegenomen door de wijk waarbij zij hun de
prachtige plekken lieten zien maar ook
konden wijzen op zorgwekkende situaties
in de wijk.

Om wijkbewoners en organisaties op een
bijzonder moment in het zonnetje te
zetten, om medeleven te tonen en om
nieuwe wijkbewoners welkom te heten (en
direct te informeren over de wijkraad),
stuurde de wijkraad attenties en/of een
eigen ontwikkeld kaartje.

Wijkraadsleden sloten aan bij de (w)ijk voor
wijkactie, georganiseerd door cluster
Stadsbeheer.

Namens het gemeentebestuur en
de wijkraad heeft  I lse van der
Meer samen met Wijknetwerker
Fred Hoeksema een bezoek
gebracht aan Dhr. en Mevr.  de
Man om hen te feliciteren met
hun 60 jaar huwelijksjubi leum



OVERZICHT
BEWONERSINITIATIEVEN



WIJKAKKOORD

De wijkraad heeft de 12-maandsrapportage van het jaaractieplan 2024 vastgesteld met de volgende
verdeling van de kleuren:

Totaal acties: 44
Wit: 0
Rood (acties die onvoldoende/niet gerealiseerd zijn): 1

Oranje (acties die doorlopen in 2025): 14
Groen (acties die afgerond zijn): 29

Gezamenlijk is er hard gewerkt om zoveel mogelijk acties op groen te zetten. Aan de inzet en
welwillendheid van alle betrokken partijen heeft het niet gelegen.

Er zijn zoveel mooie successen geweest en we delen er graag een aantal:

- Nieuwe bankjes in het Productiebos
- Uitvoering Quick Scan Boumanterrein
- Het bevorderen van de biodiversiteit in het Productiebos incl. aanplantdag met bewoners
- Eerste stappen onderzoek herinrichting Gravelveld
- Kerstverlichting op de IJsselmondselaan
- Verbeterde verlichting onder de Brienenoordbrug t.b.v. de veiligheidsbeleving van gebruikers
- Het realiseren van een deelvervoerhub
- Handhavingsactie 2024
- Opening Wijktuin
- Kleine Klusjes Bus Pilot

Wij kijken uit naar 2025!




 

 

 

 

 

 













 



 

 

 

 

 

 

 

 









 

 
 




 





 




 



 




 





 




 


 





 




 




 

 
 




 




 





 





 





 





 
 






 





 




 

 
 




 




 




 


 





 





 




 






 





 




 





 

 



 




 




 




 


 





 





 




 


 




 





 




 

 





 





 




 





 
 






 





 





 
 




 




 










  

 

 




 










 

 

 





 







 

 

 





 
















 

 

 



 




 



 

 

 





 











 

 





 




 




 

 

 


 





 




 

 





 






 

 




 





 

 

  





 

 





 





 

 

 





 




 

 

 

 





 




 

 

 





 











 

 

 





 

 

 

 

 





 





 

 

 





 



 

 

 




 



 





 

  

 

 




 


 

 

 




 




 

 





 












 

 


 





 





 

 

 





 




 

 





 






 

 

 


 





 
















 

 

 




 



 

 

 





 











 

 

  

 



 




 




 





 




 



 

 

 





 



 

 


 





 




 

 

 





 






 

 





 




 





 

 

 


 




 










 

 

 





 




 

 




 









 

 

  

 

 





 

 

 

 




 



 

 

 





 





 

 

 

 





 









 

 

 





 




 

 

 





 





 

 

 

 





 







 

 





 




 





 

 

 




 












 

 




